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Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 4 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 19 april 2016 

 

§ 11 Svar på skrivelse ”Om avslag och överklaganden 
på ansökningar om äldreboenden” från vice ordf. Sofia 
Modigh (KD), ledamoten Dennis Wedin m.fl. (M) och 
ledamoten Ann-Katrin Åslund (L)  

Dnr 150-667/2015 

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på skrivelsen.   

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2016-04-01.  

 

Vice ordf. i äldrenämnden Sofia Modigh (KD), ledamoten Dennis 

Wedin m.fl. (M) och Ann-Katrin Åslund (L) har inkommit till 

äldrenämnden med en gemensam skrivelse om avslag och 

överklaganden på ansökningar om äldreboende. Skribenterna 

framför att det tyvärr är många äldre i Stockholm som inte får 

tillgång till ett bra och anpassat boende, fastän de skulle behöva. 

Det är viktigt att ha tillgång till aktuell statistik kring antalet 

beviljade ansökningar om vård- och omsorgsboenden och avslag.  

Äldreförvaltningen har sammanställt stadsdelsförvaltningarnas 

statistik för 2015 avseende ansökningar, avslag och bifall och 

anger detta i tjänsteutlåtandet. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till 

förvaltningens förslag till beslut. I detta instämmer ersättaren Erik 

Vallström (Fi).   

 

Vice ordföranden Sofia Modigh (KD), ledamoten Dennis Wedin 

m.fl. (M) och ledamoten Ann-Katrin Åslund (L) anmäler ett 

gemensamt särskilt uttalande. 

  

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt utan 

omröstning enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande från KD, M och L: 
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äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 19 april 2016 

 

”Vi tackar förvaltningen för ett informativt svar på en viktig fråga. 

Det vi först och främst konstaterar är att antalet ansökningar om 

servicehus ligger kvar på samma nivå som redovisats i liknande 

sammanställningar för 2012 och 2013 års siffror. Talet om en 

minskande efterfrågan på servicehus stämmer alltså inte. 

 

Vi konstaterar också att andelen domar som går emot 

stadsdelsnämndens beslut ökar för såväl vård- och omsorgsboende 

som servicehus. Eftersom antalet fall är relativt litet är det svårt att 

helt utesluta slumpmässiga variationer, men det är en trend som är 

värd att ta på allvar. 

 

Att andelen avslag på ansökningar om vård- och omsorgsboende 

ökar, samtidigt som nya riktlinjer trätt i kraft som förtydligar att 

hög ålder och ensamhet särskilt bör beaktas i den sammantagna 

bedömningen, är anmärkningsvärt. Tanken med de nya riktlinjerna 

var att mycket gamla personer som är i behov av att få flytta skulle 

få lättare att göra det, inte svårare.  

 

Andelen avslag på ansökningar om servicehus ligger kvar på en i 

princip oförändrad nivå. Trots att lägenheter står tomma får 

Stockholms äldre inte flytta till ett tryggare boende. Än så länge 

har majoriteten inte vidtagit några konkreta åtgärder för att ge fler 

äldre möjlighet att komma till ett anpassat boende.” 
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Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 4 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 19 april 2016 

 

§ 12   Införande av samordnad vårdplanering via 
videoteknik 

Dnr 350-398/2016  

 

  Äldrenämndens beslut 

 

 Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

med planen för införande av samordnad vårdplanering via 

videoteknik. 

 

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2016-02-09. 

Äldreförvaltningen har i budget 2016 fått i uppdrag att införa 

samordnad vårdplanering via videoteknik. 

Äldreförvaltningen har för avsikt att under 2016 införa ett arbetsätt 

med videoteknik som stöd vid samordnad vårdplanering inom hela 

staden. Samtliga geriatriska kliniker i länet och alla 

stadsdelsnämnder har anmält sitt intresse.  

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V) med instämmande av övriga 

ledamöter och tjänstgörande ersättare yrkar bifall till 

förvaltningens förslag till beslut. I detta instämmer ersättaren Erik 

Vallström (Fi).   

 

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att nämnden beslöt utan 

omröstning enligt förvaltningens förslag till beslut. 


